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  Protokół nr 40/2022 

posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego  

Powiatu i Przestrzegania Prawa,  

przeprowadzonego w trybie zdalnym w czwartek 24 lutego 2022 r. 

   

W posiedzeniu  uczestniczyli wszyscy członkowie ww. komisji. 

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach uczestniczyły także: 

 Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak. 

 Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik.  

 

Zaproszenie na posiedzenie Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa otworzył posiedzenie Komisji o godz. 10.00. 

Powitał zebranych Radnych oraz zaproszonych gości i na podstawie listy obecności (każdy 

Radny potwierdził swoją obecność wciskając przycisk kworum w systemie eSesja, radny 

Marcin Szydłowski nie potwierdził swojej obecności), stwierdził że w komisji uczestniczy 9 

Radnych co stanowi wymagane kworum.  

Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono.  

Posiedzenie odbyło się wg następującego planu: 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Komendanta 

Powiatowego Policji w Śremie z działalności i informacji o stanie porządku i 

bezpieczeństwa publicznego oraz określenia przez Radę Powiatu w Śremie zagrożeń 

bezpieczeństwa i porządku publicznego istotnych dla wspólnoty samorządowej. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą 

Śrem aneksu do porozumienia zawartego w dniu 24 sierpnia 2015 roku polegającego 

na zarządzaniu przystankami komunikacyjnymi zlokalizowanymi w ciągu dróg 

powiatowych w granicach administracyjnych Gminy Śrem. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2022 rok. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

 

Ad 2.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa zapytał, czy Radni chcą zgłosić uwagi do 

protokołu nr 39/2022 z posiedzenia komisji? 

 

Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie, w wyniku którego protokół nr 

39/2022 z dnia 27 stycznia 2022 r. został przyjęty (9 głosów za).  

 

Ad 3.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 

Komendanta Powiatowego Policji w Śremie z działalności i informacji o stanie porządku i 

bezpieczeństwa publicznego oraz określenia przez Radę Powiatu w Śremie zagrożeń 

bezpieczeństwa i porządku publicznego istotnych dla wspólnoty samorządowej. 
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Konrad Bartłomiejczak Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Śremie 

(wideokonferencja) przedstawił sprawozdanie. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

 

Radny Emil Majsner (wideokonferencja) powiedział, że miała miejsce taka sytuacja, że 

zasłabł starszy człowiek w swoim mieszkaniu przy ul. Okulickiego w Śremie. Działanie 

przybyłych na miejsce służb było prawidłowe straż wyważyła drzwi, a policja nadzorowała 

cały ten proces. Po wykonaniu badań w szpitalu i ocenie stanu zdrowia wrócił do domu tego 

samego dnia. Podczas interwencji drzwi od mieszkania zostały uszkodzone i nie można było 

ich zamknąć. Więc ten człowiek mieszkał dwa dni (radny dodał, że tylko dwa dni w skutek 

zbiegu pewnych okoliczności i interwencji sąsiadów) przy otwartych drzwiach. Dlatego 

komendant powinien wdrożyć pewne procedury, aby nie dochodziło do takich sytuacji. 

Radny wyjaśnił, że rozumie iż jest to prywatna własność, ale nie można pozostawić 

schorowanego człowieka przy otwartych drzwiach w okresie zimowym. 

 

 Konrad Bartłomiejczak Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Śremie 

(wideokonferencja) odpowiedział, że sytuacja przedstawiona przez pana radnego nie jest 

odosobnionym przypadkiem. Najczęściej wpływa zgłoszenie od rodziny, bądź 

zaniepokojonych sąsiadów, że nie ma kontaktu z daną osobą. Poprzez centrum 

powiadomienia ratunkowego, w pierwszej kolejności wysyłana jest policja na miejsce. 

Jeżeli jest konieczność wyważenia drzwi policja prosi o pomoc państwową straż pożarną, 

ponieważ sama nie ma takich środków technicznych. Wówczas w możliwie najmniej 

inwazyjny sposób drzwi zostają otwarte. Podkreślił, że jest to sytuacja ostateczna po 

wyczerpaniu wszelkich innych metod dostania się do mieszkania np. poprzez kontakt z 

rodziną. W sytuacji gdy dana osoba zostaje odwieziona do szpitala, policja w trakcie takiej 

interwencji czyni wszystko aby ustalić członka rodziny, któremu takie mieszkanie zostanie 

przekazane. Poinformował, że sprawdzi czy w przypadku, który pan radny wskazuje została 

ustalona osoba, która mogłaby pomóc. W przypadku kiedy nie ma takiej osoby procedura 

przewiduje, że zostaje przywołany do działania zarządca, administrator spółdzielni lub 

Ośrodek Pomocy Społecznej. Czyli w pierwszej kolejności, rodzina, znajomi, sąsiedzi, w 

dalszej kolejności OPS. Z-ca Komendanta wyjaśnił, że nie są to zadania policji,  ale 

podejmuje ona ww. działania. W tym przypadku najprawdopodobniej pojawiła się osoba, 

która wzięła na siebie odpowiedzialność za to, że zajmie się tym mieszkaniem.  

 

Radni nie zabrali więcej głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 

 

Do posiedzenia dołączył Radny Marcin Szydłowski. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (9 głosów za) projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji w Śremie z działalności i informacji o 

stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz określenia przez Radę Powiatu w Śremie 

zagrożeń bezpieczeństwa i porządku publicznego istotnych dla wspólnoty samorządowej. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad 4.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie z Gminą Śrem aneksu do porozumienia zawartego w dniu 24 sierpnia 2015 roku 

polegającego na zarządzaniu przystankami komunikacyjnymi zlokalizowanymi w ciągu dróg 

powiatowych w granicach administracyjnych Gminy Śrem.  
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Dominik Różycki Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Śremie (wideokonferencja) 

przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (9 głosów za) projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie z Gminą Śrem aneksu do porozumienia zawartego w dniu 24 sierpnia 

2015 roku polegającego na zarządzaniu przystankami komunikacyjnymi zlokalizowanymi w 

ciągu dróg powiatowych w granicach administracyjnych Gminy Śrem. Projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad 5.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 

2022 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak (wideokonferencja) przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 

  

Komisja zaopiniowała pozytywnie (7 głosów za, 1 wstrzymujący się, radny Wojciech Zajler 

nie oddał głosu z uwagi na problemy techniczne) projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

budżetową na 2022 rok. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Ad 6. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa zapytał, czy Radni chcą zabrać głos w tym 

punkcie porządku obrad?  

 

Radni nie zgłosili głosów i wniosków. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa w związku z wyczerpaniem porządku 

posiedzenia zamknął obrady Komisji o godz. 1041. 

  

 

Protokołowała  

Elżbieta Lewandowska - Jaśniak  

 

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego Powiatu 

i Przestrzegania Prawa 

 

Zbigniew Hoffa 


